附件1：兰州大学2021-2022学年第一学期境外留学生（新生）

注册表

Lanzhou University Registration Form for Overseas Students(for Newly-enrolled Students)in the First Semester of 2021-2022 Academic Year
	护照姓名

Passport Name
	
	中文姓名
Chinese Name
	

	出生日期

Date of Birth
	
	国籍

Nationality
	

	学生类别

Degree
	
	所学专业

Major
	

	目前所在国家

Current country
	
	护照号码

Passport No.
	

	微信账号

Wechat
	
	联系电话

Tel.
	

	注册
Register
	( 注册（线上或居家学习）

Online or home study 
	( 注册（保留入学资格一年）

Retaining admission for one year

	不注册
Do not Register
	(不注册（放弃入学资格）

Give up

	学生承诺（请填写“本人知情并决定”）
学生签字Signature：                                    年      月      日       

	以上为学生填写部分，以下为工作人员填写部分

Student requires to complete information above, the following information is for staff only

	导师意见（知情并帮助学生线上上课或科研）Supervisor’s opinion

                    导师签字：                         年      月      日

	培养学院意见（知情并做好学生相应教学安排）School’s Opinion 

                    研究生秘书签字： 

主管院长签字：

（盖章）：                      年      月      日

	国际文化交流学院意见Opinion of the School of International Cultural Exchange

                    学院领导签字：

（盖章）：                      年      月      日


注: 本表完成后，国际文化交流学院将以此为依据，对学生进行相应处理（注册、保留入学资格或取消入学资格）。

重要提醒：
受新冠疫情影响，2021级境外新生暂不来校报到，仅进行线上注册、报到学习。来华入校报到时间另行通知，在未获得正式批准前，一律禁止境外学生来校报到。
本表是学校为录取新生注册学籍的重要依据，请各位新生认真填写表格项目。学校仅会对填写表格并反馈至指定邮箱的新生进行学籍注册业务操作。若新生本人在注册时间（8月31日）截止前未填写并反馈此表，则视为放弃我校入学资格。

如你确认注册我校新生学籍，在完成注册报到后，请及时联系导师，线上参加导师或学院安排的相应教学或科研活动。如你所生活环境不具备线上学习条件，你也可以选择保留入学资格至2022年9月份，随下一级新生一起入学来华学习。

Important Reminder：

Affected by the COVID-19 pandemic, newly enrolled overseas students who begin their studying in Lanzhou University in 2021 will only register and study online for the time being. Without further notice and formal approval, overseas students are prohibited from coming to China.

This form is an important basis for enrollment and registration, and please fill the form carefully. The university will only conduct registration operations for students who fill in the form and send feedback to the designated email address. Those students who fail to fill this form before deadline (August 31) and sent it to the designated email address will be regarded as giving up his/her chance to study in the university.

If you have confirmed your registration as a new student in Lanzhou University, please contact your supervisor immediately after registration and participate in the online teaching or research activities arranged by your supervisor or the college. If you are not available to online studying, you can retain your admission qualification until September 2022 and study in China with the students who begin their learning in Lanzhou University in 2022.
